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Disclosure and Compliance Section             السادة / قسم الإفصاح والامتثال              المحترمين 

Market Operations Surveillance Department إدارة العمليات والرقابة 

Abu Dhabi Securities Exchange  للأوراق المالية سوق أبوظبي 

P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE  .أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة   54500ص.ب 

  

Date: March 20th , 2024  :2024 مارس 20التاريخ 

Subject: Invitation to attend the Annual General Assembly 

Meeting of ARAM Group Company PJSC 

إعلالالالالالالالالالالالالاون اللالالالالالالالالالالالالادعوة محةلالالالالالالالالالالالالاور ا تملالالالالالالالالالالالالاا  ام معيلالالالالالالالالالالالالاة العموميلالالالالالالالالالالالالالاة الموضووووووووووووووو : 

 شركة مجموعة أرام ش.م. .  لالسنوي  

Greetings, 

Regarding the aforementioned matter, and in accordance with the 

Securities and Commodities Authority’s approval, we would like to 

inform you that the Company’s Annual General Assembly Meeting 

will take place on Monday, April 15th,2024 at 11:00 a.m. 

Shareholders have the option to attend the meeting remotely, or in 

person at Company’s Head Office – Sharjah 

 

Please find enclosed the announcement for the upcoming Annual 

General Assembly Meeting and the invitation for the nomination 

for the Board of Directors of the company. The invitation will be 

published on March 25th, 2024, and we will provide you with a 

copy of it. 

 تحية طيبة وبعد، 

بالإشوووووووووووووارأ لاهووووووووووووو  الموضوووووووووووووو    ووووووووووووو  ، و هووووووووووووو  موا  وووووووووووووة ال وووووووووووووا أ   ي وووووووووووووة ا ورا  

ر   وووووووووود ا ت ووووووووووا  ا   عيووووووووووة  وووووووووو  العقوووووووووو  ب  وووووووووو   وووووووووود ت وووووووووور  الماليووووووووووة وال ووووووووووقد، قرّ

الع وميوووووووووووووووووووة ال ووووووووووووووووووونو  ل ووووووووووووووووووور ة م  و وووووووووووووووووووة  را         قوووووووووووووووووووو  الإ نووووووووووووووووووو   

   وووووووووووور  حا قووووووووووووةت ووووووووووووا  ال ووووووووووووا ة ا  فوووووووووووو  2024لابريوووووووووووو   15لموا وووووووووووو  ا
 
، صووووووووووووبا ا

وذلووووووووووووووا بوانووووووووووووووعة انووووووووووووووت دا  ت نيووووووووووووووة ا ح ووووووووووووووور  وووووووووووووو   عوووووووووووووود،  و   ووووووووووووووور 

 وذلا ف  م ر ال ر ة 
 
 لامارأ ال ار ة –الا ت ا  شخصيا

 

مر ووووووووووووووووووو   ح ووووووووووووووووووورات   لا ووووووووووووووووووو   الووووووووووووووووووود وأ  ح وووووووووووووووووووور ا ت وووووووووووووووووووا  ا   عيوووووووووووووووووووة 

 ب  وووووووووووو  نوووووووووووو ت  الع وميوووووووووووة ال وووووووووووونو  ل وووووووووووور ة م  و وووووووووووة  را       
 
،  ق ووووووووووووا

 وننوا ي   بنسخة  نها  2024مارس  25ن ر الد وأ بتاريخ  

  

Sincerely,  ،،، وتف قوا ب بول  ائ  الا ترا 

Attachments: 

- Shareholders’ Invitation to attend AGM  

 المرفقات:

 الإ    ا خاص بد وأ الم ا      -

Copy to: 

Securities and Commodities Authority (SCA) – Abu Dhabi, UAE 

  نسخة إلى:

  بوظبي، الإمارات العربية المتحدأ  – ي ة ا ورا  المالية وال قد 



 

 

 

 دعوة ا تما  ام معية العمومية السنوي 

 شركة مساهمة عامة  –لشركة مجموعة أرام 
 

 ف  م ر ال ر ة  
 
شر ة م  و ة    بناقة   قت رف م قس لا ارأ شر ة م  و ة  را         بد وأ الم ا     ال را  لا ت ا  ا   عية الع ومية ال نوية   وريا

       عد وذلا ف  ت ا  ال ا ة    –شار  ا خالدقة، منع ة ا خا     –  105 را  العاب  ا ول ش ة  
 
 م  قو  الإ ن   الموا     11:00ال ار ة، و ل ترو يا

 
صبا ا

 :، لقنظر ف   دول ا   ال التاه 2024 04 15

 

  دول أعمال ام معية العمومية:

 .والتصدق   قي  2023 12 31ن ا  ت رير م قس الإ ارأ    ن اط ال ر ة و   مر ز ا الماه     ال نة المالية المنتهية ف   -1

 .والتصدق   قي  2023 12 31ن ا  ت رير مد   ا ح ابات    ال نة المالية المنتهية ف   -2

 .والتصدق   قيها 2023 12 31منا  ة م زا ية ال ر ة و  اب ا رباح وا خ ائر    ال نة المالية المنتهية ف   -3

ف   -4 المنتهية  الماليوة  ال ونة  تووزيد  ربواح     الإ ارأ       ود   م قس  م ترح  ف   التي  رضها   2023 12 31النظوور  لق بررات   
 
اه   انتنا ا ت رير   ف   الم قس 

 .الم ا     

 . ر   لاماراتي  400,000الموا  ة  ل  م ترح      توزيد مكا  أ    اء م قس الإ ارأ ال اب    ب ي ة  -5

 .ور د   وى الم ؤولية  قيه    ب الا وال 2023 12 31لابراء ذمة    اء م قس الإ ارأ    ال نة المالية المنتهية ف   -6

 .ور د   وى الم ؤولية  قيه    ب الا وال  2023 12 31لابراء ذمة مد  ي ا ح ابات    ال نة المالية المنتهية ف   -7

 وتحدقد  تعابه   2024تعي   مد  ي ا ح ابات لقعا   -8

 

 موحظات: 

 م   ال ر و امد  تع د ا ت ا ات ا   عية ب  ر ال ر ة ف  اليو  وال ا ة المحد أ بد وأ الم ا    ، وذلا بح ور م قس الإ ارأ ومد   ا ح ابات والم و   و   1

 .الم ار ة الال ترو ية وبدو    ور شخص يا صوات، ويكو    ور الم ا     م  خ ل 

خ ل البوابة الذ ية    بناء  ل  تو يهات  ي ة ا ورا  المالية وال قد  ل  م ا مي ال ر ة و امل  التو ي ت الذق  قرغبو  بح ور الا ت ا      عد التس ي  م   2

    (www.smartagm.aeلل  عيات الع ومية  ل  الرابط )
 
، قفتح باب التس ي  ا تبارا

 
وذلا لقت    م  ا ح ور والتصويت  ل  بنو  ا   عية الع ومية ال ترو يا

 م  قو  ا  د الموا      00:10م  ال ا ة 
 
 م  قو  الإ ن   الموا      00:10ويت  اغ   التس ي  ف  ت ا  ال ا ة   2024لابري   14صبا ا

 
   2024لابري    15صبا ا

لية او العامق   بها ق وز لم  ل       ور ا   عية ا  قن ب  ن  م  ق تار  م  غ ر    اء م قس الإ ارأ  و العامق   بال ر ة او شر ة وناطة ف  ا ورا  الما  3

وي ب  لا قكو  الو ي  لعد     ب  تض ى تو ي  خاص  ابت بال تابة قنص صرا ة  ل     الو ي  ف    ور ا ت ا ات ا   عية الع ومية والتصويت  ل   راراتها 

 بهذ  الصفة  ل    ثر م  ) 
 
 %5م  الم ا      ائزا

 
) ل     قت     ( خ  ة بالم ة م  ر س مال ال ر ة المصدر، وي ث   ا ص ي ا  قية و ا ديها النائبو   نه   ا و ا

     ا ت ا   لي   و  ة ال ركات الم ا  ة   2020 ر  ( ل نة  3ي ة ر   )( م   رار رئ س م قس لا ارأ اله40م  الما أ )   2و   1مرا اأ ال روط الوار أ بالبندق   

 العامة( 

ت اذ الا راءات ال زمة لقتح    قتع   ا  قكو  تو يد الم ا   الوار  ف  الوكالة الم ار اليها ا     و التو يد المعت د م  لدى ا دى ا  هات التالية، و ل  ال ر ة ا  4

 م  ذلا: 

 الكاتب العدل   - 

 غر ة ت ارأ  و  ائرأ ا تصا قة بالدولة   -ب

http://www.smartagm.ae/


 

 

 بنا  و شر ة مرخصة بالدولة شريعة    قكو  لق وك    اب لدى    منه ا   -ت

     هة  خرى مرخص لها لق يا  ب   ال التو ي    -ث

لا ارت   و م  ق و  م ام ، لي ثق  ف  ا   عية الع ومية لق ر ة،  لقشخص الا تبار     قفوض   د م ثقي   و ال ائ     ل  لا ارت  ب و ب  رار م  م قس    5

 .ويكو  لقشخص المفوض الص  يات الم ررأ ب و ب  رار التفويض

 الال تروني   و صا ب ا ح  ف  التصويت ف  ا   عية الع ومية والتس ي   ل  النظا   2024 04  14قكو  مالا ال ه  المس   ف  قو  ا  د الموا      6

لعا     7 والانتدامة  ا حو  ة  وت رير  لق ر ة  المالية  البيا ات  الاط    ل   لق  ا      المو د    2023ق     خ ل  م   الع ومية  با   عية  المتعق ة  م تندات  وا  

    www.adx.ae  و م  خ ل مو د نو   بو ظبي للأورا  المالية www.aramgroup.ae الال تروني لق ر ة 

 لم ا  و  ق قكو   و ق ثقو  بالوكالة ما لا ق      )  8
 
 لالا لاذا ت  تس ي  لال ترو يا

 
( م  ر ن ال ال ر ة،  إذا ل   %50لا قكو  انع ا  ا   عية الع ومية صحيحا

   2024  04 22بتاريخ قو  الإ ن   قتوا ر  ذا النصاب ف  الا ت ا  ا ول  إ   ن ت    د الا ت ا  الثاني 
 
  قا

 
ف   فس الزما  والمكا  )يعتبر الا ت ا  المؤ   صحيحا

 كا   د  ا حاضري (  

 : ق  ن   الاط    ل   لي    و  الم تث ري  ف  ا ورا  المالية والمتو ر بالصفحة الرئ  ية  ل  مو د الهي ة الرنمي   ب الرابط التاه   9

https://www.sca.gov.ae/ar/awareness/publications/guidelines.aspx 
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Invitation to Attend the Annual General Assembly Meeting 

of ARAM Group Company – Public Joint Stock Company 
 

The Board of Directors of ARAM Group Company (PJSC) has the honor to invite the shareholders to attend the annual General Assembly 

meeting to be convened through participation in person at the company’s head office / Aram Group Company Building, first floor, Apartment 

105 - Al Khalidiya Street, Al Khan area – Sharjah, or from distance / electronically on Monday 15/04/2024 at 11:00 am, to consider the 

following agenda: 

 

AGM Meeting Agenda: 

1- Listen to and approve the Board of Directors’ report on the company’s activity and its financial position for the fiscal year ended on 

31/12/2023. 

2- Listen to and approve the Auditor’s report for the fiscal year ended on 31/12/2023. 

3- Discuss and approve the company’s budget, profit and loss accounts for the fiscal year ended on 31/12/2023. 

4- Consider the Board of Directors’ proposal concerning the non- distribution of dividends for the fiscal year ended on 31/12/2023 based on 

the justifications presented by the Board in its report to shareholders. 

5- Approve a proposal concerning the remuneration of the former Board members in the amount of AED 400,000. 

6- Discharge the members of the Board of Directors for the fiscal year ended on 31/12/2023 and file a liability action against them, as the 

case may be. 

7- Discharge the Auditors for the fiscal year ended on 31/12/2023 and file a liability action against them, as the case may be. 

8- Appoint the Auditors for the year 2024 and determine their fees. 

 

Notes: 

1. The Assembly meetings will be held at the company’s head office on the day and hour specified by the invitation of the shareholders, in the 

presence of the Board of Directors, the auditor, the registrar, the rapporteur and the vote collector. The shareholders’ attendance will be through 

electronic participation and without personal presence. 

2. At the direction of the Securities and Commodities Authority (SCA), the company’s shareholders and proxyholders who will attend the General 

Assembly by virtual meetings should register their attendance electronically to be able to vote on the items of the General Assembly Meeting. 

Registration will be opened from 10:00 am on Sunday 14/04/2024 and will be closed at 10:00 am on Monday 15/04/2024. For electronic 

registration, please visit the following website ( www.smartagm.ae ). 

3. Each shareholder who has the right to attend the General Assembly may delegate someone other than a member of the Board of Directors or the 

staff of the company, or securities brokerage company, or its employees, to attend on his behalf as per a written delegation stating expressly that 

the agent has the right to attend the general assembly and vote on its decision. A delegate person for a number of shareholders shall not have more 

http://www.smartagm.ae/


 

 

than (5%) of the Company issued capital after gaining that delegation. Persons lacking legal capacity and are incompetent must be represented by 

their legal representatives. (Subject to the requirements of sections 1and 2 of Article (40) of the Chairman’s Decision (3/R.M) for 2020 on the 

adoption of the Public Shareholding Governance Manual). 

4. The shareholder signature on the power of attorney referred above shall be approved by any of the following entities: 

a- Notary Public. 

b- Commercial Chamber of Economic Department in the state. 

c- Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall have account with any of them. 

d- Any other entity licensed to perform attestation work. 

 

5. A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management by a decision of its Board of Directors or its 

authorized deputy to represent such corporate person in the General Assembly of the Company. The delegated person shall have the powers as 

determined under the delegation decision. 

6. Shareholders registered in the Shareholders Register on Sunday 14/04/2024 shall be entitled to vote in the General Assembly meeting. 

7. The shareholders can access and review the Financial Statements, Corporate Governance and Sustainability Report for the year 2022 on 

Company’s website ( www.aramgroup.ae ) and ADX website (www.adx.ae ). 

8. The meeting of the General Assembly shall not be valid unless attended by shareholders who hold or represent by proxy at least (50%) of the 

Company’s share capital. If this quorum for the meeting is not available in the first meeting, the second meeting  shall be convened on Monday 

22/04/2024 in the same time and place. 

9. You may refer to the Guidebook to Rights of Securities Investors in the United Arab Emirates via the following link ( 

https://www.sca.gov.ae/ar/awareness/publications/guidelines.aspx ) 

 

https://www.sca.gov.ae/ar/awareness/publications/guidelines.aspx

